
Sevgili YüzdeBiz Ekibim

Hayat kısa kuşlar uçuyor. Zaman da öyle…

Eğitimler, toplantılar, hazırlıklar, Böges, BES,
Asamble ve devir teslimler derken Temmuz bitti
bile. Aylardır planladığımız onca hazırlığımız, ekip
seçimlerimiz, ajandamız bir anda gerçekleşmeye
başladı. Umut olma yolculuğunda buluverdik işte
kendimizi.

Haziran’da yoğun bir şekilde devir teslimlerimizi ve
genel kurullarımızı tamamladık. Yönetim
Kurullarımızı belirledik. Hayallerini gerçekleştiren
geçmiş dönem başkanlarımızi yakışır bir şekilde
uğurladık ve ağır kolyelerimizi boyunlarımıza taktık.

5 Temmuz günü ben de sizler gibi kolyemi GDG’müz
Serdar Durusüt’ten teslim aldım. Rotary’nin en
sevdiğim yanı bir yıllık yönetim sürecinde kendini
ve hayallerini gerçekleştirip, deneyim ve dostluk
baabında kazanımları cebine koyup koltuğu büyük
bir tevazu ile senden bir sonrakine bırakabilmek.

Gidebilmenin yüceliği, kendine bir nokta koyup
yeni bir akışa geçebilmek. Yine yeniden
başlayabilmek, kendini sıfırlayabilmek, en baştan
yeni bir sen yaratmak egosuz koltuksuz unvansız
apoletsiz ceketsiz yeniden…

Bırakmak ve başlamak her ikisi de bir miktar
gerginlik bir miktar hüzün bir miktar rahatlama bir
miktar heyecan yaratabiliyor bünyede…

Ne kadar hazır hissetmiş olsak da, işin başında her
birimiz tedirgin ve ürkek olabiliyoruz elbette. Yalnız
değilsiniz :=)
Duygularımızın tadını çıkaralım bu yolculukta
birlikte…

İlk haftamızı Basın’a kendimizi anlatmakla geçti. 
Hayalim Rotary’den fayda sağlayan, stratejik 
ortaklıklarla proje gerçekleştirdiğimiz 
mekanlarda olmaktı. Otellerin lüks 
salonlarından çıkarak büyük gölgeli bir ağacın 
altında, projelerimizin tıkır tıkır çalıştığı makine 
sesleri arasında Basın Toplantısı hayalimi 
mümkün kılan 4. ve 15. grup Guvernör 
yardımcılarım Mustafa Boğa ve Şebnem 
Guda’ya, gruptaki başkanlarıma ve Kurumsal 
İletişim Ferahi Öztimur ve Emre Kaynak’a 
teşekkür ediyorum. Bursa’daki basının ilgisi 
ayrıca takdire şayandı. 
Umut BİZİZ!...Planlarımızın ve 
hedeflerimizin ses getirmesi ne iyi geldi…



Ve tam bir yıl önceden 3 Bölge  Tüm 
Rotary Ailesi olarak planlamış 
olduğumuz Anıtkabir ziyaretimiz…

Atamızın 104 yıl önce Samsun’a 
çıkarken ruh halini düşündüm tam bir 
gece önce Ankara’nın serin havasını 
içime çekerken…104 yıl önceki ahval 
ve şerait içinde bile bir kez olsun 
umudunu yitirmemiş; yokluğu, 
imkansızlıkları, engelleri, 
dirençleri, aşağı çekenleri, geriye 
itenleri asla dikkate almamıştı. 
Umut olmayı ve hayallerini 
gerçekleştirmeyi kafasına koymuştu. 
Tüm planları hazırdı. Planları birlikte 
gerçekleştireceği iyi kurmaylara, iyi 
ekip arkadaşlarına ihtiyacı vardı. 

Ertesi sabah Atamın huzuruna 
çıktığımda ona bir söz verdim. 
Onun bir asır önce gösterdiği 
hedefleri Rotary özdenetimimle 
gerçekleştireceğime, hoşgörü ve 
nezaketi bırakmayacağıma, ne 
olursa olsun ülkemin, toplumun 
faydasına çalışacağıma, 
dezavantajlı gruplara destek 
olacağıma, çevreme duyarlı 
olacağıma, barışı son damlama 
kadar savunacağıma, siyasi 
bağımsızlığın ekonomik 
bağımsızlıkla sağlanacağının 
bilinciyle toplumsal kalkınma 
yararına çalışacağıma söz verdim.

Tam 104 yıl önce Samsun’a çıkmadan bir 

gece önce Atamın kafasından ne geçmişti? 
Neleri planlamış, neleri umut etmişti?

Bu ay yoğun bir şekilde Komitelerimizle toplandık. 
Birlikte sizlerle alacağımız yol haritalarımızı belirledik. 

Ajandalarımızı dağıttık. 

İlk Yönetim Kurulu Toplantımızı, Danışma Kurulumuzu 
gerçekleştirdik. 

Dönem içindeki etkinliklerimizin Ekim sonuna kadar 
olan kısmıyla ilgili görevlendirme yazılarını 

tamamladık. 

Çanakkale Yüzme Yarışları ile ilgili çalışmalarımız hız 
kesmeden devam etti. Yüzücü kayıtlarımızı açtığımız 

gün 35. dakikada tüm kontenjanımız doldu. Bu yıl 36. 
gerçekleşecek olan Boğaz Yüzme Yarışları ile ilgili bir 
bağış kampanyası düzenlemek için Valilik’ten talepte 

bulunduk. Sanal yüzerek kız çocuklarımızın eğitimine 
katkı sağlamak istiyoruz. Altyapı çalışmaları ve tüm 

bu organizasyon desteği için GLDG’müz Mert Korur’a, 
Kurumsal İletişim Başkanım Emre Kaynak’a ve 

Çanakkale Kulübümüz önderliğinde çalışmalarını 
sürdüren Çanakkale Yüzme Yarışları Komitesi’ne 

teşekkür ediyorum. Ağustos ayının yıldızı şimdiden 
belli ☺



200 kişilik 
çevrimiçi ilk 

ortak 
toplantımız 
Temmuza 
damgasını 

vurdu.

Temmuz ayının en güzel toplantısı elbette 
ortak toplantı olarak ilan ettiğimiz 45 
Rotary, 15 Rotaract ve 12 Interact
Kulübü’nün katılımıyla 5. grup 
organizasyonunda gerçekleşen Montrö ve 
Boğazlar konulu çevrimiçi olandı. «Talih 
hazır beyinleri tercih eder» gecenin 
vurgusuydu. Atamızın nasıl bir deha 
olduğunu tekrar idrak ettiren, hepimize 
ilham veren şahane bir konuk ağırladık. 

5.grup GY Mehmet Dal’a ve tüm 5. grup 
başkanlarıma, toplantılarını bu toplantıya 
taşıyan tüm başkanlarıma teşekkür 
ediyorum. 
Rotary Eylem Planı’nın katılımcılığı artıralım 
hedefinin Temmuz ayındaki şampiyonu açık 
ara bu toplantı oldu. 

Lozan Antlaşmasının 100. yılında ise 
şahane bir mekanda Milli 
Kütüphane’deydik. Konak Rotary ve 
Rotaract Kulübü evsahipliğinde Cumhuriyet 
Kazanımlarının önemini bu tarihi mekanda 
hatırladık.

Vakıf’tan haberlerimiz de var. 

Haziran ayında sevgili GY Mustafa Kemal Nas ve 
Mithat Sucuoğlu ile mobil kliniğimizi teslim için 
gittiğimiz deprem bölgesinde yaptığımız 
ziyaretler sonucunda ortaya çıkan bazı ihtiyaçları 
gidermek amacıyla «AfetFonu»nu hızlıca 
devreye soktuk. Hatay’da yaklaşık 400 
konteynerlık sağlık çalışanları lojmanın klima 
ihtiyacını tespit ettik. Bu tespitimizi diğer 
bölgelerimizle de Deprem Koordinasyon Ekibi 
aracılığı ile paylaştık. Böylelikle 3 bölge ihtiyacı 
karşılamaya çalıştık. 

Diğer yandan Hatay Büyükşehir Belediye Başkan 
Lütfü Savaş ile yaptığımız görüşmede «kadın 
istihdamı»na yönelik çalışma hevesimi 
paylaştım. Akabinde Il Tarım Koordinasyon 
Müdürü ile hızlıca bizi tanıştırdı ve Hatay Hassa 
Kadın Kooperatifinin girişimini bu anlamda 
destekleyebileceğimizi öğrendik. Zeytin ve 
Sumak fide alımlarını da Temmuz ayı içerisinde 
gerçekleştirmiş olduk. 

Teslimatlar Eylül’de  250 kadın çiftçiye yapılacak 
ve bine yakın kadına istihdam sağlanmış olacak.

Diğer bir umut haberi de Mavişehir RK’ün Be 
hope To walk projesiydi. Umut olmak ne güzel… 

Umut Biziz! Umut Rotary Vakfımız !     Her bir 
grubumuzun Vakıf Projelerini 4 gözle bekliyoruz. 

Ağustos ayında daha çok umut 
olabilmek UMUDUYLA sevgiyle 

ve umutla kalın 
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